
Jde EU přenést na plátno? 
Celé to začalo zhruba 14 dní před samotnou akcí. Německé Gymnázium v Markneukirchenu nám dodalo 

velké plátno, na kterém žáci naší školy měli vytvořit vlajku s tématikou EU. O tom, co pro nás Evropská 

unie znamená, jsme se již bavili v hodinách češtiny.  

12 dívek z 2. stupně v rámci výtvarné výchovy na obrovitém plátně 

začalo velice hbitě pracovat. Termín odjezdu směr gymnázium 

v Německu se nezadržitelně blížil. 

V pátek 25. ledna jsme v půl osmé společně s paní učitelkou Grockou 

a panem učitelem Purmou nastoupili do mikrobusu a odjeli na 

Gymnázium Markneukirchen.  

V mikrobuse nás uvítal milý řidič, jenž nás odvezl bez problému až 

ke gymnáziu.  

Tam jsme se setkali s ředitelem školy. Byl to milý postarší pán, 

u něhož se věk podepsal hlavně na jeho vlasech, co byly přirovnatelné 

ke sněhu, kterým nás vláčel do menší budovy za gymnáziem. Po 

proslovu ředitele a slečny, která měla vše na starosti, se děvčata 

pustila do práce na naší vlajce a současně s německými studenty jsme 

začali vytvářet i vlajku společnou.  

Němci jsou samozřejmě pohostinný národ, který ke všemu má rád 

jídlo, proto jsme u práce moc dlouho nevydrželi. Během chvíle jsme 

už všichni seděli u stolů, na nichž bylo občerstvení, které němečtí studenti pro nás připravili. A musím říct, 

že bylo úžasné. Zde jsme společně diskutovali o pozitivech, ale i negativních věcech, které jsou spojeny 

s existencí Evropské unie. 

Pak jsme se s plnými žaludky pustili opět do práce. Některé dívky psaly nápisy na společnou vlajku, jiné 

zase zdokonalovaly tu naši.  

Dokončení vlajek nás stálo hodně úsilí a energie. Dokonce jsme si barvu odnesly s sebou domů na oblečení 

či botách. Ale stálo to za to.  

Během našeho výtvarného snažení jsme si nemohly nevšimnout, že se v místnosti objevil nám už dobře 

známý starosta Markneukirchenu. Podal si s námi už tradičně ruku a všechny nás pozval na prohlídku 

prostor školy. První, co nám ukázal, byla jejich galerie umění. Mně osobně se výtvory žáků moc líbily, ale 

šlo vidět, že pan učitel Purma v novodobém umění moc zálibu nemá.  

Po galerii jsme si prošli i školu samotnou.   

Viděli jsme želvičky, snažili se zazpívat si s Němci ve sboru, německé studentky tance nám zatančily 

a celkově všichni na škole byli moc milí. Celé gymnázium je moc krásné a do takové školy bych klidně 

chodila ráda a bez odporu.  

S nadšeným výrazem jsme se vrátili do budovy výtvarného umění, kde byly vyvěšeny 4 vlajky. Naše, města 

Markneukirchenu, žáků gymnázia a společná česko-

německá. 

Vlajky budou soutěžit o přízeň některých europoslanců. 

Takže doufejme, že se budou líbit a 8. března se opět 

setkáme v budově Gymnázia Markneukirchen na 

veřejném představení tohoto výtvarného přeshraničního 

projektu. 

Karolína Okresová 

Březen 

2019 

Ročník XXVI Bezplatné 
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INFORMACE Z RADNICE 

Výtahy ve starých panelácích 
V současné době jsme zahájili přípravy na bezbariérové vstupy a vestavbu výtahů do starých paneláků 
v Tovární ulici. Konkrétně se jedná o vchody č. p. 728, 87, 727, 86, 726 a 85. Jedná se tedy o vchody, kde 
jsou čtyři nadzemní podlaží. Předpokládaná doba realizace záměru je od roku 2019 až do roku 2021. Vše 
se bude odvíjet od toho, zda se na tuto akci podaří získat dotace. V kladném případě, tedy když získáme 
dotaci, se budou dělat všechny vchody zároveň, a to již v průběhu roku 2020. V opačném případě, pokud 
finanční prostředky nezískáme, realizaci záměru rozdělíme do dvou etap po čtyřech vchodech, kdy první 
etapa proběhne v roce 2020 a druhá v roce 2021. Dotační program by měl být vypsán v podzimních 
měsících letošního roku s možností získání dotace až do 50 % uznatelných nákladů. 

Bezhotovostní platby na MěÚ 
V rámci zkvalitnění služeb pro naše občany, jsme se rozhodli, že při platbách na pokladně bytového 
hospodářství a pokladně finančního odboru na městském úřadu, umožníme bezhotovostní platby pomocí 
terminálů, tedy prostřednictvím platebních karet. V současné době poptáváme dodavatele této služby.  
Předpoklad spuštění této služby je přelom měsíců březen a duben. 

Něco k práci současného zastupitelstva 
Pár slov k současnému zastupitelstvu. Veřejné jednání zastupitelstva města je a bude každý měsíc (mimo 
letních prázdnin). Zastupitelé se mimo to pravidelně schází na pracovních poradách, kde řeší aktuální 
problémy, plány atd., a připravují se na veřejné jednání zastupitelstva. Tyto porady probíhají dle potřeby, 
což je v současné době každý týden. Pracovní porady neprobíhají jen na městském úřadě, ale dle zájmu 
i jinde. Například jedna z pracovních porad nyní proběhla v hasičské zbrojnici našich dobrovolných hasičů. 
Zastupitelé zde získali od hasičů informace nejen o jejich činnosti, ale i o potřebě další rekonstrukce 
hasičské zbrojnice a byly jim nastíněny i plány s úpravou zahrady kolem hasičárny. 
Kromě toho jsou všichni zastupitelé zapojení do jednotlivých výborů zastupitelstva, kde dle zaměření 
výborů připravují podklady pro jednání a rozhodování celého zastupitelstva. 

Mince k 700. výročí povýšení Lubů na město 
Město Luby nechalo k 700. výročí povýšení Lubů na město vyrazit pamětní mince. Tyto mince jsou 
k zakoupení na městském úřadě v kanceláři bytového hospodářství, matriky, finančního odboru 
a v kanceláři vedoucí MKS za cenu 50,- Kč. V první ražbě bylo vyraženo 300 kusů těchto mincí. Vzhledem 
k tomu, že je o tyto mince velmi vysoký zájem, byla objednána další ražba těchto pamětních mincí. 
K 700. výročí byli rovněž vyrobeni keramičtí „šneci“, kteří jsou k dostání na stejných místech jako pamětní 
mince, a to za cenu 100,- Kč. 

Ing. Vladimír Vorm, starosta města 

Nové kontejnery na textil 
V polovině února došlo ze strany společnosti Dimatex CS, spol. s r.o. k nečekanému ukončení smlouvy, 
bez udání důvodu a odvozu nádob na textil. Společnost nedodržela výpovědní dobu ani nás včas 
neupozornila, a bez vědomí obce odvezla své nádoby. Ihned jsme kontaktovali jinou společnost – 
TextilEco a.s. Tato firma již v našem regionu podniká a bez problémů s námi okamžitě sjednala smlouvu 
novou. Závoz nádob by měl proběhnout do konce února a slouží pro ukládání oděvů, obuvi a textilu. 
Kontejnery budou umístěny na původní místa a jsou stejné, jako byly ty předchozí. 
Omlouváme se za vzniklé komplikace, které jsme ovšem nemohli nijak ovlivnit. Pokud bude zájem, je 
možno počet nádob na textil navýšit. Ing. Martin Lukeš, vedoucí odboru majetku města 

 

Zastupitelům k zamyšlení 
Níže uvedený dokument dokládá, že jsme tu 
v Schönbachu (či „Šenbachu“, jak je na razítku), 
měli v roce 1946 městskou policii. 
Tenkrát asi tolik práce neměli, dnes je to bohužel 
trochu jiné, lumpů je dost.  
Tož, zastupitelé, co vy na to? 

Jan Kreuzinger 
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Lubáci opět dobyli Třebichovice 
Lednová sobota se probudila do slunečného dne a my vyrazili, jako každý rok, směr 
Kladno. Tentokrát v roli obhájců 3. místa novoročního turnaje v Lóře. Loni nám vítězství 
uteklo o jediný bod… A povedlo se něco neuvěřitelného. Nejenom že jsme obhájili, ale 
dokázali jsme tady podruhé jako tým zvítězit. Parádním finišem ve třetím kole jsme nedali 
soupeřům šanci. A k tomu Radek na třetím a Míra na čtvrtém místě v jednotlivcích. 

Vylepšili jsme už tak skvělou bilanci: pět turnajů, jedno třetí a dvě první místa. Vladimír Vrba 

Článek přetiskujeme se souhlasem vydavatele Kladenského deníku, kde jsou každoročně informace 

o turnaji. 

Zdroj:https://kladensky.denik.cz/zpravy_region/novorocni-turnaj-v-karetni-hre-lora-odehrali-ve-trebichovicich-20190121.html 

Novoroční turnaj v karetní hře Lóra odehráli ve Třebichovicích 
V sobotu 19. ledna se uskutečnil ve Třebichovicích již šestnáctý ročník na Kladensku velmi oblíbené 
karetní hry Lóra, a to za účasti čtyřiadvaceti čtyřčlenných týmů. Tento počet startujících je novým rekordem 
v historii turnaje. Turnaj se uskutečnil pod záštitou obecního úřadu v příjemném prostředí společenského 
sálu. Celkem 96 hráčů smíšených týmů mužů i žen sehrálo ve třech kolech mnoho zajímavých her. 
Každá hra se skládá ze čtyř tálijí, v rámci každé tálije odehrají hráči sedm her plus jednu volitelnou. 
Účastníci turnaje se sjeli opět ze širokého okolí, přijeli hráči z Kladna, Hrdlíva, Smečna, Vinařic, Kačice, 
Pcher, Ledců, Loun, Otvovic, Slaného, Berouna i z Prahy. Nejdále to měl tradiční účastník, tým z Lubů 
z okresu Cheb. Startovné pak pokrylo zajištění turnaje, občerstvení a věcné ceny pro ty, kterým šla po celé 
odpoledne nejlépe karta. 
Vyrovnané souboje předních týmů až do konce turnaje udržovaly těsné bodové rozestupy. A tak až do 
poslední hry se rozhodovalo o konečném pořadí jak týmů, tak jednotlivců. Na pomyslných stupních vítězů 
se pak na závěr objevili tentokrát převážně zkušení borci. 
Byl vyhlášen i smolař turnaje, který uzavřel pořadí jednotlivců. Bohužel nevydržel na předání cen. 
Cena v podobě kytice byla připravena i pro nejúspěšnější ženu, kterých v turnaji hrálo tentokrát dvacet 
jedna. 
Pro první tři týmy a jednotlivce byla vyrobena plaketa turnaje, vítězný tým stejně tak nejlepší jednotlivec 
převzal putovní pohár, na který bude natrvalo zvěčněn jejich úspěch. 
 
Konečné pořadí jednotlivci:  
 

Strnad Pavel Zlounský Pjeboj 4 body 161 skóre 
Mišík Miroslav Hrdlív A 4 body 176 skóre 
Kuchta Radek Luby I 4 body 178 skóre 

Strapko Miroslav Luby I 4 body 186 skóre 

Panáček Augustin GÉNIOVÉ 4 body 191 skóre 
Kloboučník Vlastimil Obecňák Kačice 4 bodů 197 skóre 

 
Konečné pořadí týmů: 

Luby I 22 bodů 816 skóre 

Kačice 24 bodů 851 skóre 
GÉNIOVÉ 24 bodů 853 skóre 
Zlounský Pjeboj 25 bodů 859 skóre 
Pohodáři 26 bodů 870 skóre 
Obecňák Kačice 26 bodů 886 skóre 

 
Při svém čtvrtém vystoupení na našem turnaji zvítězili 
v soutěži týmů Luby I. A dosáhli tak druhého vítězství.  
Kompletní výsledky najdete na www.pocom.cz/lora 
Organizátory celého turnaje byli Jaroslav Povondra 
a Jana Povondrová. 
Poděkování patří všem, kteří svojí pomocí přispěli 
k vydařenému průběhu turnaje. 
Foto: Klubko 55, Milan Petriščák 
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Výsledky 

Tříkrálové sbírky 2019 

na území farnosti 

Skalná  
 

XIX. ročník Tříkrálové sbírky, který se v naší farnosti konal ve dnech 5. - 12. ledna 2019, vynesl 
podle sčítání 72.095,- Kč, což je opět mírný nárůst oproti předchozímu roku, kdy jsme vykoledovali 

částku 66.593 Kč.  

Místní podíl, který je 65% z celkové vykoledované sumy (tj. předběžně 46.862,- Kč), bude jako obvykle 

použit na podporu charitních projektů a projektů sociálních služeb a bude rozdělen takto: 

• 55 % (tj. předběžně 25.774,- Kč) na služby 

Hospice Sv. Jiří o. p. s. v Chebu, který 

provozuje zdravotní službu domácí péče 

s hospicovou složkou a sociální službu 

odborného sociálního poradenství v paliativní 

péči rodinám, které se starají doma o své 

umírající 

• 45 % (tj. předběžně 21.088 Kč) na podporu 
práce děti a mládeže ve farním obvodě. Financování programu, setkání apod.  

Do Tříkrálové sbírky se letos zapojilo 20 skupinek a koledníků, i s vedoucími skupinek jich bylo letos 

celkem 76. 

Všem dárcům i koledníkům ze srdce děkujeme a přejeme hodně Božího požehnání do celého roku!  
 

 

 Mimořádné opravy na rok 2019 plán 

   

 Rekonstrukce střechy Tovární 89 200 000 Kč 

 Opravy plochých střech paneláků 100 000 Kč 

 Fasáda Chebská 134 a 544 včetně bočního traktu, klempířských prvků a oken 544 380 000 Kč 

 Vložkování komínů 150 000 Kč 

 Rekonstrukce bytových jader 150 000 Kč 

 Opravy elektro po revizích (společné prostory) 60 000 Kč 

 Revize hromosvodů+ opravy po revizích (Tovární 91/735,92,94,738) 40 000 Kč 

 Fasáda domů Chebská 242, 243, 244 včetně bočního traktu a klempířských prvků 320 000 Kč 

 Spodní rozvody vody a stoupačky paneláků 130 000 Kč 

 Výměna vodoměrů STV a TUV za vodoměry s rádiovým odečtem 480 000 Kč 

 Výměna plynových kotlů Masarykova 688 190 000 Kč 

 příprava na elektrifikaci nebo plynofikaci bytů v panelových domech 200 000 Kč 

 Malování společných prostor domů, opravy vchodových dveří, oprava soklů 50 000 Kč 

 Oprava žlabů a kanálu Tovární 744 40 000 Kč 

 Ostatní nepředvídatelné výdaje – havárie 300 000 Kč 

 Komplexní rekonstrukce balkonů (35 ks Tovární 91/735) 1 750 000 Kč 

 Projekty na výtahy Tovární 85/726, 86/727, 87/728, 88/729  250 000 Kč 

   

 CELKEM 4 790 000 Kč 

 

Výnos Tříkrálové sbírky 2019 podle lokalit 

Lokalita celkem 

Skalná 26.791 Kč 

Plesná 19.020 Kč 

Luby 26.282 Kč 

Celkem 72.095 Kč 
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Socha houslaře v Bubenreuthu slaví 50. narozeniny 
Helmutem Ledererem zhotovená socha houslaře byla odhalena k 650. jubileu 
města Luby (1969). Před dvěma lety si bubenreuthští připomněli 90. výročí 
postavení sochy houslaře v Lubech (1927), v tomto roce slaví bubenreuthský 
houslař, kopie lubského, 50. narozeniny. 
Hnací silou pro postavení sochy houslaře byl pan Otto Schuh, člen Kulturního 
spolku Bubenreuth. Jako sbormistr byl velice aktivní. Mnoho bývalých lubských 
občanů, kteří se angažovali ve sboru, jakož i mnozí výrobci hudebních nástrojů si 
poté, co se zde v nové vlasti zabydleli, přáli mít také sochu houslaře. 
Peníze, které si spolek hudebním vystupováním vydělal, poctivě střádali. Po 
několika letech bylo hotovo. Na počest 650. výročí povýšení Lubů na město 
v roce 1969, byla v parku s názvem Eichenplatz (Dubové prostranství) socha 
houslaře slavnostně odhalena. Byla tím vytvořena vzpomínka na starou vlast a poklona městu Luby 
k jubileu. 
Bubenreuthští slavili toto výročí města Luby na dálku ve víceúčelové hale, prodávali také brožuru 
(Festschrift), která tehdy byla s ohledem na 650. výročí města vydána.  
Náklady na sochu houslaře, která byla zhotovena v Sudetech narozeným Helmutem Ledererem, fotografem 
a sochařem z Erlangenu, byly tenkrát vyčísleny na 40.000 Marek. Po 6.000 Markách uhradily obce 
Heppenheim a Bubenreuth, které po válce převzaly nad městem Luby patronát. K tomu přišly uspořené 
peníze Kulturního spolku. To vše by ale zdaleka na financování pomníku nestačilo. A tak se Helmut Lederer 
vzdal části svého honoráře a umožnil tak jeho zhotovení. 
Již ke slavnostnímu zahájení nechala Spořitelna Erlangen zhotovit pamětní minci ve zlatě a stříbře, na které 
je znázorněn houslař. Od té doby je socha houslaře často fotografována, je zapracována jako motiv na 
mnoha výtvorech různých umělců. Mezitím se stala socha jakýmsi symbolem Bubenreuthu. Přispěla k tomu 
i okolnost, že obec na Štědrý večer na Eichenplatzu pořádá malou veřejnou Vánoční oslavu, a to nejen pro 
ze Schönbachu pocházející občany obce, ale pro všechny Bubenreuthské. 

Převzato: Bubenreuth aktuell - Mitteilungsblatt der Gemeinde Bubenreuth, únor 2019 

Text: Dr. Dieter Köchel / Heinz Reiß / Volný překlad: Jan Kreuzinger 

Foto: Heinz Reiß 

 

45. ročník Olympiády v českém jazyce 
Již každoročně se naši žáci zúčastňují školního kola OČJ. Dva nejlepší řešitelé postupují do kola okresního, 
ze kterého první tři soutěžící putují do krajského kola. 

Naši deváťáci si „změřili síly“ v gramatických i slohových dovednostech v letošním školním roce 
21. listopadu 2018. Nejúspěšnější dvě žákyně postoupily do okresního kola. Dne 30. ledna 2019 Karolína 
Okresová a Michaela Kalinová zamířily na Gymnázium v Chebu. Zde se sešlo 26 soutěžících z různých 
škol našeho okresu. A děvčata z Lubů si vedla skvěle. Míša Kalinová skončila s 26 body na 17. místě 
a Karolína Okresová na krásném 5. místě (35 bodů). Škoda, že se Káje jen o chlup nepodařilo postoupit do 
krajského kola. Avšak Karolína svým výkonem potvrdila, že její mluvnické znalosti a stylistické dovednosti 
jsou na vynikající úrovni. První čtyři soutěžící v pořadí byli žáci gymnázií. 

Mrzí mne, že se Olympiády z češtiny neúčastní všechny školy z okresu. Nevím, jestli je to nezájmem, nebo 
spíše pohodlností některých kantorů. Čeština je povinná u přijímaček na SŠ s maturitou, a navíc je jedním 
z maturitních předmětů. I na naší malé škole lze každoročně připravit na tuto soutěž alespoň dva žáky. A že 
jsou řešitelé OČJ z Lubů velice úspěšní? O tom přeci píšu každý školní rok.  

Těší mě, že při národním testování žáků 9. tříd lubští deváťáci v 10 případech dosáhli extrémních výsledků. 
Patřili tedy mezi 15 % nejlepších ze všech testovaných žáků z ČR jak v obecných studijních předpokladech, 
v češtině i v matematice. Testováno bylo přes 18 000 žáků. Nejúspěšnější byli: Karolína Okresová, Filip 
Plíhal, Tereza Šindelářová a Josef Müller. 

PaedDr. Lenka Grocká 
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Vyberte si v knihovně 
Anna Jansson: Bohyně osudu ze salonu d´Amour. 
Seznamte se s Angelikou, kadeřnicí s vlastním salonem, která se vašemu životu snaží dodat víc než jen 
pěkný účes. Pro samé pomáháním ostatním nevidí, že je na obzoru velká láska, tentokrát určená jen jí 
samotné. Ve Švédsku je spisovatelka Anna Jansson velkou ikonou a dle jejich románů byly natočeny 
celovečerní a televizní filmy. 

Kerry Fisherová: Mlčenlivé ženy. 
Lara patří do rodiny Farinelliových už několik let. Kdo by ji viděl, jak vyprovází ráno manžela do práce, 
vždy pečlivě upravená a oddaná, mohl by jí závidět. Jenže Lara něco o svém muži ví. Něco, co by zničilo 
vše, co Massimo celá léta budoval: jeho kariéru, pověst i jejich vztah. Massimo má nad Larou moc, která 
ji v manželství drží jako ve vězení.  
Maggie se právě vdala za Massimova bratra Nica. Skamarádí se s Larou. Jenže právě jí se týká odhalení, 
které Maggie učiní při vyklízení věcí po minulé ženě. 

Robert Harris: Diktátor. 
Strhující román je inspirován životem věhlasného řečníka Marka Tullia Cicerona – politika, filozofa, 
spisovatele a jednoho ze dvou nejmocnějších mužů dávného Říma. Robert Harris, mistr historické prózy, 
líčí bouřlivý vývoj impozantních událostí starověkých dějin včetně zavraždění Pompeia i atentátu na 
Caesara. 

Kate Quinn: Alicina síť. 
Dvě ženy, dva osudy. Dvě světové války. Velkolepé drama odvahy, fascinující příběh. Fanoušci 
historických, špionážních a napínavých románů si užijí každičkou stránku… 

Jodi Picoultová: Je to i můj život. 
Co uděláte, když způsob, jak zachránit dceru, je obětovat její sestru? V této fascinující povahové studii 
rámované strhujícím příběhem zkoumá Jodi Picoultová reakce a rozhodnutí lidí v těžké životní situaci 
a klade mnoho otázek, na něž se jen těžko hledají odpovědi. Mají rodiče právo nutit zdravé dítě podstupovat 
bolestivé a někdy riskantní zákroky, aby zachránili to nemocné? 

V. Tomanová 

Nocování v knihovně se blíží mílovými kroky 

Noc s Andersenem proběhne v pátek 29. března 2019. 
Letos tak jako v loni a jiné roky, se mohou na nocování přihlásit děti 1.–5. tříd 
ZŠ, čtenáři, kteří nedluží knihovně knihy ani registrační poplatky a děti, kteří 
se teprve chystají do knihovny zaregistrovat. Na nocležníky čeká pohádkový 
večer, plný her, soutěží, čtení, lampionový průvod a krátká noc. 
Přihlášky si lze vyzvednou v knihovně již nyní, odevzdat nejpozději do 
22.3.2019, popřípadě do naplnění počtu nocležníků. Co všechno budeš 
potřebovat, najdeš na přihlášce. Letošním úkolem pro nocležníky je přinést si 
svůj lampion, kresbu anebo foto na téma“ Já a kniha“. 

Pohádkové pozdravy posílá knihovnice V. Tomanová  

 

Cirkus 
Ráno jsem se probudila velmi šťastná. Půjdeme s rodiči do cirkusu. U vchodu jsem si dala cukrovou vatu. 
Představení začalo: tygři, koně, akrobati a potom to, na co jsem se nejvíce 
těšila. Do manéže vstoupil klaun. A zvolal: „Moc mě těší, já jsem KRÁL 
LEGRACE a toto jsou moji kamarádi.“ A za ním vběhlo několik slonů. 
Bylo to fantastické. Myslela jsem na zvířátka z cirkusu i druhý den ve 
škole. Najednou přišel do třídy nový žák. Jmenoval se Radek Slon 
a pohodlně se usadil vedle mě v poslední lavici. Se Slonem, rozumějte 
s klukem, který měl tak legrační jméno, to byla vždy psina, vlastně slonina. 

Adélka Krejčová, 6. třída 
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Společenská kronika 
V měsíci březnu 2019 oslaví 
významné životní výročí tito občané 
města Luby:  

Bozgan Aurel 
Knapčík Josef 
Skořepa Ladislav 
Judytková Alena 
Költöová Vlasta 
Schneider Jan 
Štafuriková Terezia 
Slobodník Josef  

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme!  

Komunální poplatky 
Finanční odbor MěÚ v Lubech upozorňuje občany, že 
poplatek za psy je splatný do 31. března a za odpady do 
31. května (uvedeno na složenkách). 
Odpady je možné platit i po částech, ale splatnost celé 
částky je do konce května. 
Občané, i přes obdrženou složenku, mohou platit přímo 
na úřadě. 
 

INFO 
Turistický oddíl Luby chystá 
na sobotu 6. dubna tradiční 

JARNÍ VÝŠLAP 
Start: v 10 hodin od hasičárny 
Trasa: Luby – Božetín – Nový Kostel. 
Občerstvení v ranči Eldorádo. 
Zpět vlakem z N. Kostela / nebo možná jinudy? 
Bližší informace budou v dubnovém Lubském zpra-
vodaji, na www.mestoluby.cz, 
www.facebook.com/mestoluby a na plakátu ve 
vitríně turistického oddílu. 
 

Průzkum 
Na základě stížnosti nejmenovaných rodičů byl vy-
tvořen „Dotazník pro rodiče“, kterým byla zjištěna 
spokojenost/nespokojenost rodičů s MŠ v Lubech. 
Výsledky průzkumu i počet zúčastněných rodičů na-
leznete na webových stránkách mateřské školy - 
http://www.msluby.estranky.cz 

Vedení MŠ v Lubech 

Humor 
Doběhne uřícený chlap k pohovoru u Českých drah: 
„Promiňte, omlouvám se za zpoždění.“ 
„Jste přijat!“ 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 
Martin Forrai 

 

• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 

Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 

Inzerce 

 

PRONÁJEM PLOŠINY 
 

  tel.: 777 821 665 
        12 METRŮ 

      POHON BATERIE NEBO 220 v 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Pronájem prac. plošiny: www.PLOSINA-CHEB.cz 
 

Přeprava, výkup a prodej vozidel  
www.DAVIDUTO.cz 

 

Provozovna: Autoservis Molodovec 
Petra Bezruče 591, Luby u Chebu 351 37 
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B Ř E Z E N 

Pátek 1. března 19.00 hodin   Ztratili jsme Stalina 

Velký vůdce padl. Přímo na koberec. Jmenuje se Stalin. Nad jeho mrtvolou začíná tragikomický boj o nástupnictví. 
Soudruzi z politbyra se pomalu zbavují letitého strachu a začíná ta pravá podívaná……. Černá komedie. (Velká 
Británie, Francie, 2017, anglicky s titulky) 
106 minut nevhodné do 12 let vstupné 70,- Kč 

Sobota 2. března 18.00 hodin   Ani ve snu! 
Film se odehrává v prostředí parkouristů, mladých lidí, kteří se snaží posouvat hranice fyzických schopností 
vlastního těla. Film byl uveden na festivalu Berlinale a vybrán do soutěžní sekce Generation 14+ prezentující to 
nejlepší ze současné světové tvorby pro děti a mládež. (ČR, Slovensko, Bulharsko, 2016) 

79 minut mládeži přístupný vstupné 70,- Kč 

Neděle 10. března 15.00 hodin   Kubo a kouzelný meč 
Kubo den co den opouští jeskyni, ve které přebývá se svou matkou, a v přilehlé vesnici ohromuje obyvatele svým 
vyprávěním, které končí před západem slunce. Domů se musí vrátit před setměním, jinak by ho podle matky mohla 
stihnout strašlivá kletba. Jednoho večera se však vrátit nedokáže, varování se promění ve skutečnost a náhle se 
stává hrdinou vlastního dobrodružného příběhu. V doprovodu chytré a přímočaré Opice a trochu praštěného 
Brouka se vydává po stopách svého otce, legendárního samuraje, aby nalezl otcovu zbroj, která mu má pomoci 
obstát v boji se zlem. Tahle výprava bude mnohem dobrodružnější, strašidelnější a zábavnější než cokoliv z toho, 
co dosud vyprávěl. (USA, 2016, 101 min., animovaný/dobrodružný) 

101 minut mládeži přístupný vstupné 50,- Kč 

Neděle 10. března 18.00 hodin   Úsměvy smutných mužů 

Film přináší příběhy několika chlapů, kteří se přes dno lahve dostali na samotné dno života. Na dno, odkud vede 
už jen cesta vzhůru. Všichni z různých důvodů chlastali ve velkém stylu první ligu, někdo sám doma jiný jako 
tahoun v hospodě. Pod dohledem přísné primářky a v pevném režimu teď společně poznávají, jak lehké bylo 
opojnému alkoholu propadnout a jak naopak těžká je cesta ze závislosti ven. Ze závislosti už ale cesta ven nevede, 
jediná šance je nahradit alkohol něčím jiným. Co takhle uběhnout maraton? (ČR, 2018, drama/komedie, 92 min.) 

92 minut přístupné od 15 let vstupné 70,- Kč 

Neděle 17. března 15.00 hodin   Pračlověk 

Příběh se odehrává v dávné době, kdy po naší zemi ještě kráčeli mamuti a lidé si vážili svých rodných jeskyní. 
Britské studio Aardman Animations v čele s oskarovým režisérem Nickem Parkem přichází s filmem o střetu 
civilizací. Vyhraje doba kamenná nebo bronzová? (VB, Francie, 2018, animovaná dobrodružná komedie) 
88 minut pro děti vstupné 50,- Kč 

Středa 20. března 18.00 hodin   Bohemian Rhapsody 

Sobota 23. března 18.00 hodin   Bohemian Rhapsody 
Film je oslavou rockové skupiny Queen, jejich hudby a především Freddieho Mercuryho, který svou tvorbou 
i životem vzdoroval všem myslitelným stereotypům, díky čemuž se stal jedním z nejvýraznějších umělců na světě. 
Snímek mapuje raketový vzestup nekonvenční skupiny prostřednictvím jejich revolučního zvuku a ikonických 
písní, jako jsou „We Will Rock You“, „We Are the Champions“ nebo právě „Bohemian Rhapsody“.Jejich příběh 
začíná bleskovým startem, pokračuje neřízenou životní spirálou a vrcholí nezapomenutelným, strhujícím 
vystoupením na koncertu Live Aid v roce 1985, kde předvedli jednu z největších show v historii rocku.  
(Velká Británie/USA, 2018, 

134 minut přístupné od 12 let vstupné 90,- Kč 
REZERVACE VSTUPENEK NA TATO 2 PŘEDSTAVENÍ NA TEL. ČÍSLE 724 836 691 
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Neděle 24. března 15.00 hodin   Sněhová královna: V zemi zrcadel 
V dalším pokračování populární animované série se střetne svět kouzel a kouzelníků s králem Haraldem, 
který se rozhodne zbavit svět veškeré magie a čar. Dokáže mu v tom někdo zabránit? Naštěstí je zde 
odvážná Gerda a po jejím boku překvapivě i Sněhová královna, se kterou Gerda dosud neměla nejlepší 
zkušenosti…. (Rusko, 2018, animovaná dobrodružná komedie) 
87 minut pro děti vstupné 50,- Kč 

Neděle 31. března 15.00 hodin   Pat a Mat znovu v akci 
Pat a Mat přinášejí opět zábavu na ostří šroubováku a legraci až se hřebíky budou prohýbat. Doma to 
raději nezkoušejte! (ČR, 2018) 
75 minut pro děti vstupné 50,- Kč 

Vstupenky se budou prodávat přímo na místě půl hodiny před začátkem představení. 
Změna programu vyhrazena. 

 

GUCCI GAUNER´S 

je jméno psa, který nás ve čtvrtek dopoledne 31.1. se svým psovodem 
paní Kateřinou Cirkovskou (z CZ Kynologického servisu s.r.o. 
v Praze – Říčany) přišel navštívit do třídy Hvězdiček v MŠ v Lubech. 
Gucci byl hlavním představitelem zábavně-naučného programu 
„Bezpečný pes“. Tento projekt původně vznikl na popud pedagogů 
řešících šířící se paniku ze stále více medializovaných útoků psa na 
člověka. Pro nás malé děti se program skládal z krátkého povídání 
o pejscích, z ukázek výcviku psa, naučili jsme se znát řeč psího těla, 
mimiku a rozpoznávat varovné signály, dále jsme si osvojili techniku, 
která nám pomůže chránit si důležité části našeho těla v případě útoku 
psa, zároveň jsme se naučili, jak takovému útoku úplně předejít. Vše 
jsme zvládli na jedničku, a to i díky Guccimu, který se bleskurychle 

stal miláčkem všech dětí (viz fotografie na webových stránkách MŠ http://www.msluby.estranky.cz) 
Den před akcí Bezpečný pes jsme se setkali s dětmi z MŠ Kinderland 
(SRN). V naší MŠ jsme uspořádali „Vitamínový den“ s velkou 
dávkou vitamínů. Vyráběli jsme smoothie, smlsli jsme si na jablkách 
s cukrem a skořicí, vyráběli jsme papírové škrabošky ve tvaru 
různého ovoce, skládali jsme puzzle a spoustu dalšího. „Vitamínové“ 
setkání jsme zakončili společným obědem (viz fotografie na 
webových stránkách MŠ). 

Do třetice se v úterý 29.1. 
konala ve třídě Hvězdiček 
„Malá technická univerzita“. Je 
to program polytechnického vzdělávání pro děti mateřských 
a základních škol. Jednoduchou a zábavnou formou jsou dětem 
předávány základy techniky a jako prostředek je používána 
stavebnice Lego Duplo. Tento den proběhla již druhá lekce MTU 
„Malý architekt“. Tato lekce byla zaměřená na místnosti v domě, 
stavbu půdorysu podle technického výkresu, obvodové zdi a příčky. 
První lekce, kterou jsme absolvovali již dříve, nesla název „Stavitel 

města“ a byla zaměřená na vše, co najdeme ve městě a tvorbu mapy. Lekci Malý architekt sponzoroval pan 
G. Kyselák. Děkujeme. Holky, kluci a paní učitelky z MŠ Luby 
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Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Holiš, Kašová, Pecháčková, Riedl, Šejba, Urban, Vargová, Vorm, Werner 

♦ Pan Pěnkava, vedoucí oddělení bytového a domovního fondu města, seznámil zastupitele s plněním plánu 
mimořádných oprav v roce 2018. Dále seznámil ZM se stavem účtu bytového hospodářství ke konci roku 2018, 
se stavem pohledávek a s výší dlužného nájemného k 1.01.2019. 
K 1.01.2018 bylo na účtech bytového hospodářství celkem 7 500 tis. Kč, (bez částky na vyúčtování záloh 
s nájemníky a neuhrazených faktur za rok 2017). K 31.12.2018 je stav na účtech BH 9 250 tis. Kč. Z této částky 
se použije cca 3 000 tis. Kč na vyúčtování záloh s Lubskou Kalorou a s nájemníky (vracení přeplatků) a cca 
300 tis. Kč je částka za neuhrazené faktury za rok 2018. Z výše uvedeného je patrné, že finanční hotovost na 
účtech bytového hospodářství města po vypořádání všech závazků z roku 2018 zůstane k dalšímu použití nejméně 
5 950 tis. Kč. Dluh na nájemném a službách spojených s pronajímáním bytů je k 31.12.2018 ve výši 5 303 tis. 
Kč. K 1.01.2018 byl dluh na nájmu 5 252 tis. Kč, to znamená, že meziročně došlo ke zvýšení dluhu o 51 tis. Kč. 
Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtu bytového hospodářství města Luby pro rok 2019 (viz. příloha). 
Návrh vychází z předpokládaných příjmů z nájemného ve výši 7 610 tis. Kč, předpokládaných nutných výdajů 
na správu a běžnou údržbu hrazenou majitelem ve výši 2 820 tis. Kč. Rozdíl mezi předpokládanými příjmy 
z nájemného a výdaji na správu a běžnou údržbu činí 4 790 tis. Kč. 
Mimořádné opravy byly navrženy ve výši 4 790 tis. Kč. Veškeré navržené výdaje pro rok 2019 budou 
financovány z příjmů roku 2019, rozpočet je vyrovnaný. Případné mimořádné potřeby nebo ztráty budou hrazeny 
z přebytku hospodaření v minulých letech. 
Zastupitelé schválili návrh rozpočtu BH na rok 2019 a návrh mimořádných oprav BH pro rok 2019 (všichni pro).  

♦ Zastupitelstvo bylo seznámeno se všemi žádostmi o dotaci z Programu na podporu sportovních a volnočasových 
aktivit dětí a mládeže v roce 2019. Všechny doručené žádosti splňují pravidla tohoto programu, celková 
požadovaná částka je 255 000,- Kč (v programu k rozdělení 250 000,- Kč). Předseda výboru školství, mládeže 
a tělovýchovy pan Werner navrhl poskytnutí dotací v požadované výši všem žadatelům. Jeho návrh ZM 
odsouhlasilo. (všichni pro). 
Zastupitelé schválili dotace pro sportovní aktivity a volnočasové aktivity dětí a mládeže ve výši: Golf Club Luby 
19 000 Kč, TJ Luby 158 000 Kč, Sportovní klub Luby 19 000 Kč, Junák – český skaut 24 000 Kč a Sbor 
dobrovolných hasičů Luby-činnost oddílu dětí a mládeže 30 000,- Kč. Pro takto navržené dotace hlasovali všichni 
přítomní zastupitelé. 

♦ Zastupitelé byli seznámeni se všemi žádostmi o dotaci z Programu pro individuální dotace v roce 2019. Žádost 
na podporu jednotlivých akcí kulturního charakteru nepodal nikdo. V žádostech o dotace pro oblast podpory 
činnosti neziskových organizací (činnost místních spolků, sdružení a jiných neziskových organizací a podpora 
obecně prospěšných organizací) požadují žadatelé dotace v celkové výši 124 000 Kč. Zaměstnanci FO všechny 
žádosti vyhodnotili a doporučili zastupitelstvu přidělit dotace v celkové možné výši 80 000,- Kč, a to těmto 
žadatelům a v následující výši: 
Golf Club Luby 6 000 Kč, Nadační fond Gaudeamus 2 000 Kč, DROSERA 10 000 Kč, Český svaz včelařů Luby 
10 000 Kč, SK Luby 5 000 Kč (ceny na 2 tenisové turnaje), TJ Luby-turnaj st. tenis 5 000 Kč, Traktorklub 
2 000 Kč, Myslivecký spolek Luby II (na činnost) 10 000 Kč, Luběnky z. s. (na činnost) 5 000 Kč, Český 
rybářský svaz 10 000,- Kč, ČMSCHPH – pošt. Holubů 10 000,- Kč a Military Car Club Sokolov 5 000,- Kč. 
Všechny požadavky z programu pro individuální dotace pro rok 2019 dotace pro spolky byly schváleny 
v navržené výši. 

♦ Zastupitelstvo bylo seznámeno s aktualizovanými pravidly pro přidělování městských bytů do nájmu (viz. 
příloha), která připravil bytový výbor. Po projednání a diskusi ZM navržená pravidla odsouhlasilo (všichni pro).  

♦ Předseda výboru pro rozvoj a investice seznámil ve své zprávě zastupitele s řešením některých oprav v Lubech, 
které byly výboru předány k projednání a návrhu řešení (petice podaná občany Kraslické ulice podaná panem 
Koudelkou, oprava opěrné zdi v Masarykově ulici, požadavek občanů Sokolovské ulice a požadavek obyvatel 
domu č. p. 69 v Příčné ulici na zpevnění plochy pro parkování). Výbor pro rozvoj a investice navrhuje řešení 
požadovaných nebo potřebných úprav. V některých případech byla projektantem zpracována studie a navrženo 
opatření, ale výbor shledal návrh řešení za nedostatečný, v jiném případě navrhuje výbor realizovat opatření po 
dalším prověření situace formou dodavatelsky nebo vlastními pracovníky (SMM). Návrh bude projednán 
podrobněji na pracovním jednání zastupitelstva. 
Zastupitelé vzali zprávu předsedy výboru pro rozvoj a investice na vědomí.  

♦ ZM bylo seznámeno s nabídkami Ing. Kuchty na zpracování a následnou administraci žádostí v rámci programu 
Regenerace sídlišť a v rámci podprogramu Bytové domy bez bariér. 
Zastupitelstvo města odsouhlasilo uzavření smlouvy o dílo s Ing. Kuchtou na poskytnutí služeb dotačního 
managementu v rámci vypracování a administraci žádostí o podporu z programu Regenerace sídlišť za 
nabídkovou 25 000 Kč za zpracování 1. žádosti a 5 000 Kč za zpracování každé následné žádosti a za kompletní 
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administraci žádosti včetně zadávacích řízení cílovou odměnu 4 % ze schválené výše dotace (všichni pro). 
ZM schválilo uzavření smlouvy o dílo s Ing. Kuchtou (všichni pro).  

♦ ZM schválilo přijetí sponzorských darů do tomboly na ples města (viz. příloha), který město Luby pořádalo 
k výročí 700 let od povýšení Lubů na město (všichni pro).  

♦ Pan starosta projednal se zastupiteli záměr vybudovat v některých panelových domech výtahy a bezbariérové 
přístupy do těchto domů. Dále bylo ZM seznámeno s nabídkou firmy Výtahy Pivoňka Cheb na dodání projektové 
dokumentace a vyřízení stavebního povolení pro vestavbu osobních výtahů do osmi panelových domů v Tovární 
ulici v Lubech. 
ZM odsouhlasilo uzavření smlouvy o dílo se společností Výtahy Pivoňka Cheb na dodání projektové 
dokumentace a vyřízení stavebního povolení pro vestavbu osobních výtahů do osmi panelových domů v Tovární 
ulici za nabídkovou cenu 151 008,- Kč včetně DPH (všichni pro). 

♦ Zastupitelé schválili pronájem pozemku p. č. 263/1 (2206 m2) v kat. území Horní Luby paní Blance Hromadové 
(všichni pro). 
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p. č. 2884 (408 m2) v kat. území Luby I paní Lence Riedlové 
(všichni pro).  
Zastupitelstvo města schválilo záměr pronajmout pozemky část p. č. 1795/1 (108 m2) v kat. území Luby I 
(všichni pro), pozemek p. č. 959/23 (826 m2) a 961/3 (425 m2) v kat. území Luby I (všichni pro) a záměr 
pronajmout pozemky p. č. 1734/1 (1204 m2) a p. č. 1734/2 (147 m2) v kat. území Opatov u Lubů (všichni pro). 
Zastupitelé projednali žádost pana Kočárníka o prodej části p. č. 1161/2 (2000 m2) v kat. území Luby I. a záměr 
neschválili. Zmíněná parcela bude rozdělena na několik stavebních parcel, bude řešeno připojení na vodovod 
a kanalizaci. Po rozdělení pozemku na jednotlivé parcely bude panu Kočárníkovi nabídnuta k prodeji nově 
vzniklá parcela (všichni pro tento postup). 
ZM schválilo záměr pronajmout sklad v bývalém areálu pily, objekt na st. p.č. 895 v katastrálním území Luby I 
(všichni pro).  

♦ Zastupitelé projednali žádost občanského sdružení LUNGTA o projednání připojení se města Luby 
k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“. Podpora znamená vyvěšení tibetské vlajky dne 10. března 2019 na 
budově úřadu nebo jiném čestném místě. 
ZM připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ odsouhlasilo (všichni pro). 

♦ ZM projednalo žádost pana Tomáše Skály za Hudební spolek Schönbach z. s., o příspěvek 100 000 Kč na 
uspořádání výročního koncertu k výročí 700 let povýšení Lubů na město. Paní Dvořáková upozornila, že pan 
Skála ignoroval vyhlášený program na dotace a nepožádal podle pravidel, a proto by mu příspěvek neměl být 
odsouhlasen, protože pravidla platí pro všechny žadatele stejně. Pan starosta navrhl, aby v případě udělení této 
dotace město nevypisovalo 2. kolo Programu na individuální dotace na podporu kulturních akcí, kde zůstalo 
nerozdělených 60 tis. Kč. Pan Holiš dal protinávrh, aby se schválila dotace ve výši 60 tis. Kč. Pro protinávrh 
hlasovali 3, 1 se zdržel hl. a 5 zastupitelů bylo proti. Pro návrh pana starosty (dotace 100 tis. a použít 60 tis. 
z nečerpaného programu) hlasovalo 6 členů ZM, 3 byli proti.  

♦ ZM projednalo žádost pana Milana Skořepy o bezúplatný pronájem velkého sálu v MKS na uspořádání benefiční 
akce dne 20.4.2019, jejíž výtěžek by byl věnován klientům z Lubů, kteří jezdí do sociálně terapeutické dílny 
Joker, z. s.  ZM žádosti pana Skořepy vyhovělo (všichni pro). 

♦ Zastupitelé projednali Dodatek č. 2 k nájemní smlouvě o pronájmu zařízení tepelného hospodářství v majetku 
města společnosti Lubská Kalora, s. r. o., jejímž předmětem je změna účtování výše nájmu místo pevné částky 
za GJ pevná roční částka formou čtvrtletních splátek. 
ZM schválilo Dodatek č. 2 k nájemní smlouvě ze 4.5.2017, o pronájmu zařízení kotelen (všichni pro).  

♦ ZM projednalo návrh Smlouvy o dílo č. 2/2019 na zhotovení Změny č. 1 Územního plánu Luby za celkovou 
cenu 145 200,- Kč včetně DPH. 
ZM schválilo uzavření Smlouvy o dílo č. 2/2019 na zhotovení Změny č. 1 Územního plánu Luby za celkovou 
cenu 145 200,- Kč včetně DPH a zároveň schválilo vyúčtování poměrných nákladů jednotlivým žadatelům 
o změnu územního plánu (všichni pro).  

♦ ZM schválilo žádost ředitelky ZŠ Luby paní Mgr. Vrbové o souhlas s použitím části finančního příspěvku na 
provoz ve výši 104 000 Kč na investici, a to na zakoupení myčky nádobí za 57 tis. Kč a multifunkční čistící 
systém v hodnotě cca 47 tis. Kč (všichni pro). 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 18. března od 16 hodin v budově 
MěÚ, 2. poschodí, místnost č. 13. 
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